
Obecné zastupiteľstvo obce Lúčky 

 

Z á p i s n i c a 

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lúčky, konaného dňa 17.08.2022 

v zasadačke obecného úradu 

__________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní: 

 

- 6 poslancov Obecného zastupiteľstva  obce Lúčky (ďalej len: „OZ“) podľa prezenčnej listiny  

- starosta Obce Lúčky Branislav Hrbček 

- zapisovateľka Mgr. Beáta Salvová 

- hlavná kontrolórka Ing. Michaela Juríková 

 

 

Návrh programu: 

 

1. Otvorenie.  

2. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie  

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Správa hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly za obdobie 23.06.2022-09.08.2022 

6. Čerpanie rezervného fondu 

7. Úprava rozpočtu 

8. Informácie o činnosti komisií  

9. Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

10. Záver 

 

 

K bodu 1 programu OZ 

Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie OZ otvoril o 16:30 hodine privítaním všetkých prítomných starosta obce, mimoriadne 

OZ. Zasadnutia sa zúčastnilo 6 poslancov. Starosta skonštatoval, že OZ je uznášania schopné. OZ 

je verejné.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:6     PROTI: 0   ZDRŽALI: 0 

 

Starosta upozornil poslancov a prítomných hostí, že zastupiteľstvo bude nahrávané, na 

spresnenie zápisnice. Následne je nahrávka vymazaná. 

 

K bodu 2 programu OZ 

Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

 
Poslanci obdržali program zasadnutia prostredníctvom mailu.  

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie schválenia programu dnešného rokovania OZ. 

 



Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.44/2022 

  

Hlasovanie:  
Za 6 Tomáš Holička, Anton Holička, Ing. Petra Moravčíková, Ing. Katarína Pechová, 

Martin Zachar, Radovan Bobček 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 Michal Pecho, Peter Mišík, Ing. Petra Mihoková 

Nehlasovali 0  

Poslanci jednohlasne schválili program zasadnutia. 

 

K bodu 3 programu OZ 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená zamestnankyňa obce Mgr. Beáta Salvová. 

Za overovateľov zápisnice boli starostom obce navrhnutí: Ing. Petra Moravčíková a Radovan 

Bobček. 

Za členov návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí: Martin Zachar, Anton Holička a 

Tomáš Holička 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.45/2022  

Hlasovanie:  
Za 6 Tomáš Holička, Anton Holička, Ing. Petra Moravčíková, Ing. Katarína Pechová, 

Martin Zachar, Radovan Bobček 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 Michal Pecho, Peter Mišík, Ing. Petra Mihoková 

Nehlasovali 0  

 

 

K bodu 4 programu OZ 

Kontrola plnenia uznesení 

 
Poslanci  plnenie prijatých uznesení obdržali prostredníctvom e-mailovej pošty. Starosta obce 

vyzval poslancov k otázkam k plneniu prijatých uznesení. Poslanci  k plneniu prijatých uznesení 

nemali žiadne pripomienky. Kontrola plnenia prijatých uznesení je prílohou č. 1 tejto zápisnice.  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 46/2022  

Hlasovanie:  
Za 6 Tomáš Holička, Anton Holička, Ing. Petra Moravčíková, Ing. Katarína Pechová, 

Martin Zachar, Radovan Bobček 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 Michal Pecho, Peter Mišík, Ing. Petra Mihoková 

Nehlasovali 0  

Poslanci jednohlasne schválili informáciu o kontrole plnenia uznesení. 

 

 

 

 

 



K bodu 5 programu OZ 

Správa hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly za obdobie 23.06.2022-09.08.2022 

 

Hlavná kontrolórka – prečítala poslancom správu HK o výsledkoch kontroly za obdobie 

23.06.2022-09.08.2022, poslanci ju zároveň dostali aj elektronicky. Poslanci  nemali k správe 

žiadne pripomienky a berú na vedomie správu HK. Starosta vyzval poslancov k hlasovaniu.  

  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 47/2022  

Hlasovanie:  
Za 6 Tomáš Holička, Anton Holička, Ing. Petra Moravčíková, Ing. Katarína Pechová, 

Martin Zachar, Radovan Bobček 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 Michal Pecho, Peter Mišík, Ing. Petra Mihoková 

Nehlasovali 0  

 

 

K bodu 6 programu OZ 

Čerpanie rezervného fondu 

 

Starosta - v krátkosti informoval členov o dôvode čerpania z rezervného fondu. Starosta 

vyzval poslancov k otázkam. Poslanci OZ nemali k čerpaniu z rezervného fondu žiadne otázky 

ani pripomienky a schválili čerpanie rezervného fondu nasledovne: 

 

Doplnok územného plánu obce - 6 000,- Eur 

Markuška - 25 000,- Eur 

Informačné centrum (rozšírenie internetu, výmena displeja na KIOSKU za dotykový) - 4 500,- 

Eur 

ČOV - šachta na hrablice - 1 400,- Eur 

 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 48/2022  

Hlasovanie:  
Za 6 Tomáš Holička, Anton Holička, Ing. Petra Moravčíková, Ing. Katarína Pechová, 

Martin Zachar, Radovan Bobček 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 Michal Pecho, Peter Mišík, Ing. Petra Mihoková 

 

Nehlasovali 0  

 

 

K bodu 7 programu OZ 

Úprava rozpočtu 

 

Poslanci obdržali úpravu rozpočtu elektronicky a táto tvorí prílohu č. 2 k zápisnici. Úprava 

rozpočtu je podľa skutočnosti. Poslanci nemali k danému návrhu žiadne pripomienky. 

Starosta vyzval poslancov k hlasovaniu.  

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 49/2022  

 



 

Hlasovanie:  
Za 6 Tomáš Holička, Anton Holička, Ing. Petra Moravčíková, Ing. Katarína Pechová, 

Martin Zachar, Radovan Bobček 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 Michal Pecho, Peter Mišík, Ing. Petra Mihoková 

Nehlasovali 0  

K bodu 8 programu OZ 

Informácie o činnosti komisií 

 

Poslankyňa Pechová – pred folklórnymi slávnosťami mala kultúrna komisia každý deň 

stretnutie. Na folklórne slávnosti sú vo väčšej miere kladné ohlasy, ale počula aj  negatívne 

pripomienky, čo potvrdil aj starosta. Starosta sa jej ospravedlnil za nedorozumenie vo veci 

kytice, ako poďakovanie za  prípravu folklórnych slávností. P. poslankyňa Pechová potvrdila, 

že došlo k nedorozumeniu. Starosta obce ešte raz poďakoval, za poslancov a občanov obce, p. 

poslankyni Pechovej za prípravu slávností a verí, že aj na budúci rok sa bude podieľať na 

príprave osláv FSk Lúčan.  

  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 50/2022  

Hlasovanie:  
Za 6 Tomáš Holička, Anton Holička, Ing. Petra Moravčíková, Ing. Katarína Pechová, 

Martin Zachar, Radovan Bobček 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 Michal Pecho, Peter Mišík, Ing. Petra Mihoková 

Nehlasovali 0  

 

 

K bodu 9 programu OZ 

Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

 

Starosta – po uliciach sa osádzajú nové dopravné značky napr. na ul. 1. mája značka „detská 

zóna“, bude tam osadené aj zrkadlo  pri materskej škole. Požiadal poslancov, ak vedia 

o miestach kde je potrebné osadiť dopravné značky, aby ho o tom informovali, nakoľko sa na 

budúci týždeň idú objednávať nové dopravné značky. Dopravné značky máme dlhodobo 

objednané u jednej firmy, ktorá ich však ešte nedodala. Objednávky sa idú zrušiť a idú sa 

objednať z firmy, ktorá má sídlo v Dolnom Kubíne, cenovo to vyjde približne narovnako. 

Poslankyňa Pechová – zrkadlo by bolo dobré osadiť aj pri p. Bencúrovi, oproti predajni dolnej 

Jednoty, nakoľko autá vychádzajúce z bočnej uličky a musia vyjsť skoro do stredu hlavnej 

cesty, aby šoféri videli prichádzajúce autá. Zatiaľ tam ku dopravnej nehode nedošlo, ale je 

lepšie predísť jej, šofér si bude istejší. Ohľadom ohlasu na facebookovej stránke na osvetlenie 

vodopádu navrhuje, aby bol na vodopáde umiestnený oznam o rekonštrukcii vodopádu. 

Miestny občania o tom vedia, návštevníci nie, vadí im to, čakajú na osvetlenie a  potom z ich 

strany dochádza ku negatívnym pripomienkam k osvetleniu vodopádu. Stačil by jednoduchý 

oznam napísaný na papieri a zaliaty do fólie. 

Starosta – z TANAP-u opäť prišla žiadosť o prešetrenie umiestnenia mobilného domu, 

výstavby rekreačnej chaty, altánku a studne. Starosta poslancom uvedenú skutočnosť 

prezentoval aj vizuálne. Takéto problémy má aj s p. Vicianom, ktorý si začal chatku stavať na 

pozemku, ktorého nie je vlastníkom (1/2 pozemku vlastní jeho dcéra) a pozemok je v „E“ 

stave. Stavbu mu zastavil, no aj napriek tomu p. Vician v stavbe pokračuje. Starosta už sám 

nevie čo s tým, uvedenú vec bude musieť riešiť pokutovaním menovaného.  

Poslankyňa Moravčíková -  maringotku postavil p. Ľuboš Bursa, ktorý má rodinný dom 

v Madočanoch. Idú sa stavať ďalšie chaty? 



Starosta – je tam udelené povolenie na 34 chát. Tieto chaty sú zakreslené aj na mape v oblasti 

Rovnie Bane. Kto bude chcieť chatu postaviť, bude ju musieť mať zakreslenú na mape 

(zakreslené chaty starosta poslancom vizuálne na mape prezentoval). V minulosti TANAP 

toleroval presun chát, avšak teraz už nie. Pani Ing. Arch. Konfálová, keď dorobí UPN-O č.2 

okolo výstavby bytoviek, si opäť vezme na starosť vybavovanie doplnku územného plánu a to 

tak, aby bolo možné stavať chaty v oblasti „Holica“. V predchádzajúcom doplnku došlo ku 

chybe v jednom paragrafe a z toho dôvodu nie je možné stavať chaty v danej oblasti. 

Kontrolórka – pripomenula starostovi obce a poslancom, že je potrebné prejednať žiadosť 

o zmenu účelu použitia viazanej čiastky z dotácie rozpočtu obce ZO Jednoty dôchodcov 

Lúčky. Starosta – spýtal sa hlavnej kontrolórky, či je uvedená zmena možná. Kontrolórka 

potvrdila, že zmena účelu použitia je možná.  

Starosta – vyzval poslancov k hlasovaniu o zmene účelu použitia viazanej čiastky z dotácie 

rozpočtu obce vo výške 500 € z položky „vybavenie klubu“ na položku „zájazdy“ ZO JDS 

Lúčky. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 51/2022  

Hlasovanie:  
Za 6 Tomáš Holička, Anton Holička, Ing. Petra Moravčíková, Ing. Katarína Pechová, 

Martin Zachar, Radovan Bobček 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 Michal Pecho, Peter Mišík, Ing. Petra Mihoková 

Nehlasovali 0  

 

Kontrolórka – je potrebné ešte prejednať nájom plochy na žiadosť majiteľov bytov nad 

zdravotným strediskom. 

Starosta – opýtal sa poslancov, či rozmýšľali o cene za nájom uvedeného pozemku. 

Poslankyňa Pechová – nájom sa platí mesačne alebo ročne? 

Kontrolórka – nájom sa platí ročne. 

Starosta – navrhol, aby si cenu za nájom poslanci premysleli do nasledujúceho zasadnutia OZ. 

 

 

K bodu 10 programu OZ 

Záver 

 

Starosta poďakoval poslancom za účasť. 

 

 

Zapísala: Mgr. Beáta 

 

 

Overovatelia: 

 

 

Ing. Petra Moravčíková 

 

 

Radovan Bobček 

 

 

Starosta obce: Branislav Hrbček 


